

## **Wuhan's Latest Regulations on Epidemic Prevention**

In view of the epidemic situation in Shenzhen and Dongguan, Guangdong Province, Wuhan CDC issued an emergency reminder to the general public.

After June 10, 2021 (inclusive), people returning or coming to Wuhan from Nanshan District, Bao'an District, Shenzhen, Guangdong Province (including passengers from Bao'an International Airport), and Guancheng District, Dongguan City, will be subject to centralized isolation and medical observation until they leave the local area for 14 days. After the expiration of the centralized quarantine period, they will be included in the home quarantine management for 14 days, those who have left the above-mentioned area for 14 days shall be placed under home isolation management until they have left the local area for 28 days. During the period, please cooperate with the prevention and control measures of the epidemic prevention and control headquarters of each district, nucleic acid and antibody testing, and health monitoring.

After June 10, 2021 (inclusive), people returning or coming to Wuhan from Shenzhen, Guangdong Province (excluding Bao'an District, Nanshan District, and Yantian District) will be subject to home isolation management until they leave the local area for 14 days. Please cooperate during this period. Prevention and control measures such as investigation, nucleic acid and antibody testing, and health monitoring of epidemic prevention and control headquarters in various districts.

## 湖北省武汉市防疫最新通知（6.19）

鉴于广东省深圳市、东莞市的疫情形势，为严格落实“外防输入、内防反弹”的防控策略，有效控制和降低疫情传播风险，武汉市疾控中心向广大市民发出紧急提醒：

一、2021年6月10日(含)后来自广东省深圳市南山区、宝安区(含宝安国际机场乘机人员)、东莞市莞城区的返(来)汉人员，实施集中隔离医学观察直至离开当地满14天，集中隔离期满后纳入居家隔离管理14天。离开上述地区满14天的纳入居家隔离管理直至离开当地满28天。期间请配合各区疫情防控指挥部的排查、核酸和抗体检测、健康监测等防控措施。

二、对2021年6月10日(含)后来自广东省深圳市(不含宝安区、南山区、盐田区)的返(来)汉人员，实施居家隔离管理直至离开当地满14天，期间请配合各区疫情防控指挥部的排查、核酸和抗体检测、健康监测等防控措施。

三、近期广大市民如无特殊情况，请勿前往广东省深圳市和东莞市；拟从广东省深圳市和东莞市返回武汉的人员，应提前24小时主动向所在社区(村)、单位报备相关情况。

四、广大市民要坚持强化自身健康第一责任人的理念，提高自我防护意识，符合新冠疫苗接种条件的市民要积极预约接种疫苗，早接种早受益。

五、继续保持科学佩戴口罩(尤其是在乘坐公共交通工具或人员密集场所)、勤洗手、常通风、保持1米以上社交距离等良好卫生习惯，积极倡导健康文明生活方式。

六、如出现发热、咳嗽、腹泻、乏力等症状，要佩戴一次性医用外科口罩，及时到就近的发热门诊进行诊疗，就医过程中尽量避免乘坐公共交通工具。